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مهدی طارمی در مراسم فیفا گالا
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شاید اگر چند سال پیش به علاقه مندان به 
تا  فوتبال مهدی طارمی  فوتبال گفته می شد که 
اندازه ای پیشرفت خواهد کرد که دروازه چلسی، 
این  باز می کند، خیلی ها  یوونتوس و لیورپول را 
کارشناسان  از  بسیاری  اما  کردند  نمی  باور  را 
فوتبال و آن دسته از هوادارانی که این رشته را با 
دقت بیشتر و موشکافانه ای دنبال می کنند، باور 
توانایی  بوشهری  این مهاجم  داشتند که در وجود 
های فراوان و کشف نشده ای است که می تواند او 
را به بهترین مهاجم تاریخ فوتبال ایران تبدیل کند.
طارمی از همان نخستین ثانیه هایی که برای 
پورتو به میدان رفت، نشان داد که از انگیزه فراوانی 
برای اثبات توانایی هایش برخوردار است. بازیکنی 
اژدهایان  ترکیب  ناپذیر  به جزو جدایی  اکنون  که 
می  گلزنی  تیم  این  برای  بازی  هر  و  شده  تبدیل 
برای  برد  سر  دو  مسئله  یک  که  اتفاقی  کند. 
هواداران پورتو و تیم ملی ایران است. یک مهدی 
طارمی آماده و تشنه گلزنی که هر ثانیه می تواند 

تور دروازه حریفان را به لرزه دربیاورد.
در عین حال از صحبت های شب گذشته او 
در برنامه فوتبال 120 مشخص شد که او در حال 
رویاپردازی های بزرگی است و زمانی که با سوال 
محمدی مجری برنامه درخصوص جایزه پوشکاش 
این  قبلا  دانم  نمی  داد:  پاسخ  اینگونه  مواجه شد، 
این  به  که  است  ولی چند سالی  نه  یا  ام  گفته  را 
فکر هستم که یک روز در  مراسمی که جایزه هایی  
باشم.  داشته  حضور  گیرد  می  تعلق  بازیکنان  به 
اما  باشم  آنجا  باید  عنوانی  چه  برای  دانستم  نمی 
هر  به  و  روزی  باید  من  که  بود  مدنظرم  همیشه 
باشم. حالا خوشبختانه شاید گلی که  آنجا  نحوی 
زدم کاندیدای جایزه گل پوشکاش باشد. با محبتی 
که مردم همیشه به من داشتند امیدوارم گل من 
باز هم رای بیاورد و جزو 3 گل پایانی باشد و در 

این مراسم حضور داشته باشم.
او می گوید: مطمئن هستم اگر امسال نشود 
حضور  دنیا  های  بهترین  مراسم  در  جوری  یک 
که  همین  اما  دانم  نمی  را  مدلش  داشت.  خواهم 
شوند  خوشحال  مردم  مراسم  این  در  حضورم  با 
برایم خیلی با ارزش است. دوست دارم اسم ایران 
همیشه به نیکی یاد شود و ارزش آن جایزه چیزی 
ایران و مردم  نیست که به آن فکر کنم ولی اسم 

برایم جذاب تر خواهد شد.
بازیلیورپولدردناکبود

لیگ  گروه  ترین  سخت  در  امسال  پورتو 

اتلتیکو  با  دیدار  است.  گرفته  قرار  اروپا  قهرمانان 
اما  نیست.  آسان  قطعا  میلان  و  لیورپول  مادرید، 
بزرگترین  برابر  او  خوردن  محک  و  طارمی  حضور 
مدافعین اروپا، مایه دلگرمی هواداران ایرانی است. 
اما  کرد  باز  را  اوبلاک  دروازه  نخست  بازی  در  او 
اشتباه بزرگ اوویدو هاتگان داور مسابقه، گل بزرگ 
مهدی را به سرقت برد. او درباره گروه دشوار پورتو 
ایرانی  ما  برای  خوبی  گروه  این  شاید  گوید:  می 
گروه  سختی  درباره  آنچنان  هم  اینجا  و  باشد  ها 
صحبت نشد ولی باید قبول کنیم گروه سختی برای 
تیم ما است.وقتی با مربی تیممان صحبت کردیم 
گفتیم مهم نیست با چه تیم هایی بازی داریم چون 
می خواهیم توانایی خودمان را در فوتبال اروپا ثابت 

کنیم.
پس از نمایش درخشانی که پورتو برابر اتلتیکو 
لیگ  در  بخش  روحیه  برد  دو  و  داشت  مادرید 
کونسیسائو  شاگردان  که  رفت  می  انتظار  پرتغال، 
نمایش  به  از خود  را  عملکرد خوبی  لیورپول  برابر 
اتفاق بسیار بدی در دراگائو رخ داد و  اما  بگذارند 
پورتو برابر تیم یورگن کلوپ با نتیجه سنگین 5 بر 
یک تن به شکست داد. طارمی حتی در روز بد هم 
تیمی هایش، موفق به گلزنی شد و این بار آلیسون 
تبدیل  بوشهری  مهاجم  قربانی  جدیدترین  به  بکر 
شد. او درباره آن شکست تلخ می گوید: بازی بدی 
انجام دادیم و می توانستیم عملکرد بهتری داشته 
باشیم. گلهای بچه گانه ای در این دیدار خوردیم 
درباره  خیلی  خواهم  نمی  خوردیم.  می  نباید  که 
بازی صحبت کنم البته خدا را شکر که توانستم گل 

بزنم و دل مردم ایران شاد شد ولی برای خودمان 
دردناک بود چون واقعا بازی بدی انجام دادیم.

همهمیگویندخونسردی
علاقه مندان به فوتبال هیچ گاه اولین حضور 
به  او  برند.  نمی  یاد  از  را  پورتو  لباس  در  طارمی 
به  پایانی  های  ثانیه  در  و  تعویضی  بازیکن  عنوان 
زمین رفت و پنالتی گرفت. استارت حضور فیکس 
اکنون  اما  شد.  زده  بازی  همان  از  بازیکن،  این 
نخست  انتخاب  به  طارمی  و  شده  متفاوت  شرایط 
است.  شده  تبدیل  کونسیسائو  تیم  حمله  خط 
مهاجم تیم پورتو در این باره می گوید: شرایط من 
خیلی بهتر از قبل شده و از نیم فصل دوم پارسال 
تقریبا ثباتی در حضورم در ترکیب اصلی ایجاد شد. 
توانستم در همه  این فصل  ابتدای  از  را شکر  خدا 
بازی ها بازی کنم. امیدوارم این روند ادامه داشته 
باشد و بتوانم برای پورتو خیلی خوب ظاهر شوم و 
گلهای زیادی به ثمر برسانم و عملکرد خیلی خوبی 
داشته باشم، هم برای پورتو و هم برای شادی مردم 
بیشتر گل بزنم که خودم اینها را بیشتر می پسندم.
مندان  علاقه  و  کارشناسان  که  ای  نکته 
دارند،  واحدی  نظر  آن  روی  جمیعا  فوتبال  به 
خونسردی بالای طارمی در بازی های پورتو و تیم 
تجربه  که  سالهاست  انگار  که  بازیکنی  است.  ملی 
اندوخته  وجودش  در  را  بزرگ  میادین  در  حضور 
افتخارآفرینی  تیمش  برای  آن،  از  استفاده  با  و 
جالب  این خصوص  در  نیز  او  خود  نظر  کند.  می 
است: همه کسانی که فوتبال را پیگیری می کنند 
متوجه خونسردی من هستند و از زمانی که فوتبال 

بعضی  ولی  است.  بوده  اینگونه  ام،  کرده  شروع  را 
خاص  استرس  لیورپول  با  دیدار  مانند  ها  بازی  از 
خودش را دارد. اما در بازی های لیگ خدا را شکر 
به آن اعتماد به نفسی رسیده ام که دیگر استرس 

نداشته باشم.
برایآنگلشانسمراامتحانکردموتوپ

رویپایمنشست
این روزها کار طارمی زدن گل های زیباست. 
پس از ضربه قیچی برگردان استثنایی که او فصل 
تمامی  و  کرد  اروپا  قهرمان  دروازه  وارد  گذشته 
جوایز مربوط به زیباترین گل اروپا را درو کرد، این 
را  فوتبال  هواداران  دیگر  زیبای  گل  یک  با  او  بار 
غافلگیر کرد. گلی از میانه میدان و فاصله ای تقریبا 
توپ  و  نبوغ  تیزهوشی،  روی  که  گلی  متری!   40
ربایی خود او به دست آمد و با یک نگاه لحظه ای 
بیرون آمده  از دروازه اش  به گلر ژیل ویسنته که 
گل  یک  و  داد  عبور  او  سر  بالای  از  را  توپ  بود، 
محشر به ثمر رساند. طارمی درباره راز این گل فوق 
قبل دیده  از  را  ژیل ویسنته  گلر  العاده می گوید: 
بودم که بیرون آمده بود، شانسم را امتحان کردم. 
بازی  چند  و  بودم  کرده  فکر  داستان  این  به  قبلا 
امتحان کرده بودم که شوت هایم بد رفته بود ولی 

این بار برایم گرفت و ضربه ام خوب رفت.
گلبهچلسیاهمیتخاصینداشت

لذت  مهاجمی  هر  برای  زیبا  های  گل  زدن 
بخش است. بازیکنانی که تا مدتی پس از آن گل 
های  قول  نقل  و  ها  بازتاب  حواشی،  پیگیر  زیبا، 
زیبایشان  گل  درباره  مختلف  افراد  و  ها  رسانه 
هستند اما مهدی طارمی هرگز کاری به این مسائل 
ندارد چرا که گل زدن را وظیفه خودش می داند 
از نحوه به  اینکه برای تیمش موثر باشد مهمتر  و 
ثمر رساندن گل و زیبایی های آن است. زدن گل 
قیچی برگردان به چلسی، می تواند سقف آرزوهای 
و  دارد  دیگری  نظر  طارمی  اما  باشد  بازیکن  یک 
اهمیتی به این مسائل نمی دهد و در این خصوص 
ایران  در  هم  و  پرتغال  در  هم  گل  این  گفت:  نیز 
می  که  من  گل  از  حتی  داشت.  زیادی  بازتاب 
من  برای  شد.  یاد  بگیرد  پوشکاش  جایزه  توانست 
اهمیت خاصی ندارد چون کار من گل زدن است و 
به هر نحوی که باشد، دوست دارم گل بزنم و مهم 
نیست که چگونه گل می زنم. زیاد به حواشی بعد 
و قبل از گل توجهی ندارم که چه اتفاقی می افتد. 
ولی همین که مردم کشورم و اطرافیانم از گلزنی 

ام شاد می شوند باعث غرور من است.

تیم ملی بانوان ایران موفق شد با هدایت مریم ایراندوست پس از 
چند ماه تلاش مداوم در دو بازی مقابل بنگلادش و اردن پیروز شود 

و برای نخستین بار به جام ملت های آسیا صعود کند.
تیم بانوان ایران که پارسال در رنکینگ فیفا حضور نداشت و این 
اما چهره  است.  کرده  ثابت  را  توانایی هایش  همیشه  از  بیشتر  روزها 
ویژه ایران در این دو بازی زهره کودایی بود که علاوه بر ثبت دو کلین 
شیت در جریان بازی ها، در ضربات پنالتی مثل یک قهرمان ظاهر شد 

و به زیبایی دو ضربه پنالتی را نیز مهار کرد.
درفوتبالبانوانایرانتاریخسازیکردیم

ما نزدیک به چهارماه تلاش کردیم و اردوهای منظمی داشتیم 
و در این مدت فشار تمرینات بالا بود چون یک هدف داشتیم و آن 
هم این بود که نتیجه بگیریم و دست پر برگردیم و همین اتفاق هم 
افتاد و وقتی برای این دو بازی به ازبکستان رفته بودیم می دانستیم 
باید چهارماه زحمتی که کشیدیم را آنجا ثمره اش را ببینیم و همین 
انگیزه بالایی آمده بودند و  با  طور هم شد.دو تیم بنگلادش و اردن 
می خواستند آنجا نتیجه بگیرند؛ علی الخصوص تیم اردن که سه هفته 
با یک روحیه خوب آمده بودند.  قبل قهرمان جام عربی شده بود و 
شرایط آنجا خیلی خوب بود و ما آن مدتی که آنجا بودیم بنگلادش 
را پنج بر صفر بردیم و می دانستیم اردن حریف سخت تری خواهد 
بود. آنالیزهای خوبی شده بود و با درایت کادرفنی نقاط ضعف و قوت 
تیم ها را می دانستیم ولی بازی دوم با اردن که تیم خیلی خوبی بود و 
چند بازیکن خوب داشتند که می توانستند نتیجه را تغییر دهند ولی 
ما با آنالیزی که قبل از بازی داشتیم توانستیم نقاط ضعف و قوت شان 
را بشناسیم و زمانی که به زمین رفتیم می دانستیم کار سختی داریم 
و باید نتیجه لازم را بگیریم و برای اولین بار در تاریخ فوتبال ایران 

این اتفاق در فوتبال بانوان افتاد.
برایضرباتپنالتیآمادهبودیم

روز  چهار  سه،  از  ما  که  بگویم  باید  پنالتی ها  شرایط  مورد  در 
قبل از بازی در تمرینات به دلیل اینکه خانم ایراندوست گفته بودند 
احتمالا این بازی به ضربات پنالتی کشیده خواهد شد تمرین پنالتی 
می کردیم و گلرها هم تست می شدند و آمادگی این اتفاق را داشتیم. 
من از لحاظ روحی و روانی آماده بودم و پیش خودم می گفتم باید 
زحمات این چند ماه اخیر را یک جوری با برد مقابل اردن تلافی کنیم 
و من توانستم دو ضربه پنالتی را با خواست خدا و دعای مادرم مهار 

کنم و دل خیلی ها شاد شود.
بدونخطاپنالتیهارامهارکردم

تمرکز  هرکس  و  پریدم  پنجاه-پنجاه  را  پنالتی  یک  فقط  من 
بیشتری داشت می توانست بازی را ببرد و من در آن شرایط، خودم 
صورت  به  درست  تشخیص  با  توانستم  و  بودم  راحت  و  آرام  خیلی 
مهارهای  در  نظرم هیچ خطایی هم  به  مهار کنم.  را  سالم دو ضربه 

من صورت نگرفت چون پیش از ضربات داور با ما صحبت های لازم را 
کرده بود و خودش هم حواسش به این اتفاق جمع بود.

مقابلفدراسیونوخانمایراندوستروسفیدشدیم
راجع به گلرها باید بگویم برای آنها احترام قائلم و آنها دوست های 
من بودند و در چندماه اخیر زحمت کشیدند و همه باهم رفیق بودیم 
در  من  می شد.  دیده  می کرد  تلاش  که  گلری  هر  هم  تمرین  در  و 
تمرینات نظر کادرفنی را جلب کردم و خیلی خوشحالم که توانستم 
اعتمادشان را جلب کنم که آنها را نیز خوشحال کنم چون کادرفنی 
بود که  این  بر  فدراسیون تلاش شان  و همینطور  ایراندوست  و خانم 

شرایط خیلی خوب باشد تا ما نتایج خیلی خوبی کسب کنیم.
تیمماراازرنکینگفیفاکنارگذاشتهبودند!

بانوان به خاطر شرایط کرونا بود و ما  نیمه  تعطیلی دو سال و 
متاسفانه از رنکینگ فیفا خارج شده بودیم ولی وقتی اردوها تشکیل 
شد و تیم ملی سرمربی خودش را معرفی کرد، با دو تورنمنتی که در 
بلاروس و ازبکستان شرکت کردیم به رنکینگ برگشتیم و با این دو 

بازی که بردیم و صعود کردیم و الان جایگاه بهتری از قبل داریم.
الگویمندروازهبانهایآلمانیهستند

الگوهای  به عنوان  و  را خیلی دوست دارم  نویر  و  من ترشتگن 
گلری من هستند. همینطور یک گلر کامرونی به نام آندره اونانا است 
که الان در آژاکس بازی می کنند و من این سه نفر را خیلی دوست 
به  خاصی  علاقه  زیرا  می کنم  دنبال  را  بازی هایشان  همیشه  و  دارم 
آنها دارم. در فوتبال بانوان هم گلر تیم ملی آمریکا دروازه بان خوبی 
به صورت حرفه ای  او هم خوشم می آید. من  بازی  از سبک  و  است 
فوتبال اروپا را دنبال می کنم و تیم های پاریس سن ژرمن و بارسلونا 

را دوست دارم.
بیرانوندگلرمحبوبایرانیمناست

به شخصه گلری علی  را هم دنبال می کنم ولی  فوتبال داخلی 
سپاهان  در  گذشته  سال  من  دارم.  دوست  خیلی  را  بیرانوند  آقای 
اختیار  در  امسال  و  بستم  قرارداد  آهن  ذوب  با  امسال  ولی  بودم 
خوزستانی  تیم های  طرفدار  ایران  آقایان  لیگ  در  هستم.  تیم  این 
بازی کردم و خیلی هم  هستم؛ درست است که در فوتبال اصفهان 
دنبال  بتوانم  که  تا جایی  را  فوتبال خوزستان  ولی  دارم  دوست شان 
زیادی  نماینده های  یک  لیگ  و  برتر  لیگ  در  خوزستانی ها  می کنم. 

دارند.
درزمینهایخاکیخوزستانگلریکردم

من اصالتا خوزستانی هستم و آن موقع که شروع کردم سنم کم 
بود و ما هم مثل دیگر فوتبالیست های خوزستانی از زمین های خاکی 
و  بروم  این رشته  به سمت  باعث شد  شروع کردیم و علاقه شدیدم 
و  بود  پایین  سنم  خیلی  بستم  قرارداد  و  کردم  تمرین  رفتم  وقتی 
توانستم خودم را به فوتبال معرفی کنم. خوزستان فوتبال خیز است و 

هر بازیکنی از خوزستان به جایی برسد خیلی تلاش کرده چون با این 
شرایط آب و هوایی و محرومیت اکثر شهرهای مان کار سخت است.

خانوادهامازفوتبالبازیکردنمحمایتمیکرد
پشتم  آنها  و  بود  خانواده ام  داشتم  که  بزرگی  حامیان  از  یکی 
بودند و توانستم این مسیر را بروم و در این کار موفق باشم. زمانی 
را  بازی  موبایل  گوشی  روی  از  که  دیدم  را  مادرم  کلیپ  من  که 
دنبال می کند، حس خوب و غرور انگیزی به من دست داد و خیلی 
خوشحال بودم که مادرم برایم دعا می کند. دعای پدر و مادر خیلی 
گیراست و این دعا کمکم کرد که این دو ضربه را مهار کنم و همه ما 

بابت این صعود خیلی خوشحالیم.
ماهممثلآقایانتلاشمیکنیم

در مورد پخش زنده هم باید بگویم ما دوست داریم حقوق برابر 
با  امیدوارم  و  آقایان تلاش می کنیم  مثل  ما هم  باشیم چون  داشته 
این نتیجه ای که گرفتیم و با توجه به این محدودیت ها، بتوانیم بازهم 
موفق شویم و امیدواریم شرایطی پیش بیاید که بتوانیم بیشتر دیده 

شویم.
هیچعلاقهایبهنجاریندارم؛مجبوربودم!

هر فوتبالیستی از زمان شروعش در فوتبال شرایط خوبی نداشته 
و اکثر فوتبالیست هایی که معروف شده اند از قشر ضعیف جامعه شان 
را  خودم  خرج  باید  اقتصادی  مشکلات  به  توجه  با  هم  من  و  بودند 
می دادم و کمک به خانواده ام می کردم و هم اینکه باید طوری می شد 
که دستم در جیب خودم باشد و به این خاطر نجاری می کردم. دو سه 
سالی است که این کار را انجام نمی دهم و دروغ نگویم هیچ علاقه ای 
انجام آن نداشتم و فقط می خواستم برای خودم و خانواده ام کار  به 
کنم. من هدف های زیادی داشتم و می دانستم یک روز موفق می شوم. 
امیدوارم از این به بعد با تلاش بیشتر افتخار آفرینی کنیم و ما هم هر 

روز تلاش خواهیم کرد.

حواشیتمامنشدنیلیگیک؛
ازسرنوشتعجیببادرانتاروزهای

غربتشاهین

قرعه کشی مسابقات لیگ دسته اول فوتبال 
شدن  مشخص  با  ها  تیم  و  شد  برگزار  ایران 
شروع  برای  سازی  آماده  حال  در  وضعیتشان 
مسابقات هستند اما در این بین باز هم تیم هایی 
هستند که همچنان وضعیت نامشخصی دارند و 

حواشی فراوانی را در اطراف خود می بینند.
حاشیه های حل نشدنی لیگ یک

سرنوشت  گزارش  این  نوشتن  لحظه  تا 
عجیب غریبی برای لیگ یک امسال باید متصور 
شد. قرعه کشی لیگ یک در حالی برگزار شده 
که فارغ از کمبودهای سخت افزاری که همچنان 
این  باشگاههای  موجودیتی  اوضاع  برجاست  پا 
سردرگم  و  گریبان  در  سر  هم  فوتبال  از  سطح 

می باشد.
سایپاوهوسهایلیگبرتری

سایپایی ها که تا آخرین لحظات با محمد 
در  عجیب  چرخشی  در  و  بودند  بسته  نصرتی 
هدایت  برای  اخباری  سعید  با  لحظات  آخرین 
اگرچه  روزها  این  رسیدند،  توافق  به  تیم  این 
تمرینات خود را آغاز کرده اند و در قرعه کشی 
مدعی  همچنان  اما  اند  کرده  شرکت  یک  لیگ 
و منتظر حکمcas هستند و عملا خود را لیگ 
برتری می دانند. حالا اگر این شرایط بوجود آید 
سوال اینجاست که آیا خود سایپا برای لیگ برتر 
که زمان زیادی به سوت آغاز آن نمانده تدارک 
پایین  به  باید  تیم جای سایپا  یا کدام  و  دیده؟ 
سقوط کند؟ و کلی سوال که باید در مورد لیگ 
برتری بودن این تیم مطرح کرد. و این خود می 
تواند سرآغاز یک جنجال برای فوتبال ما هم می 

باشد.
بادرانوسرنوشتیعجیب

بادرانی ها که امتیاز خود را به شمس آذر 
قزوین ظاهرا فروخته اند اما این انتقال تا لحظه 
این گزارش هنوز صد در صد نشده و در مراسم 
تا  بادرانی که  برده شده.  بادران  نام  قرعه کشی 
خرید امتیاز پدیده مشهد هم پیش رفت و بعد 
اکنون  هم  و  شد  دیگری  مباحث  مدعی  آن  از 
به گوش می  آنها  از دستگیری سران  خبرهایی 
رسد و سرنوشتی عجیب برای تیمی که در این 
تا روز آخر مدعی صعود  حدود پنج سال اصولا 

بود متصور می باشد.
شاهینبوشهروروزهایغربت

ما  فوتبال  تیم های  دارترین  از ریشه  یکی 
روزهای سختی را می گذراند، در حالی که آنها 
کنند،  آماده  مسابقات  شروع  برای  را  خود  باید 
و  اسپانسر  نظر  از  چه  تیم  این  وضعیت  هنوز 
شهرداری  پیش  سال  نیست.  مشخص  مالکیت 
تیم کرد  این  برای  را  زیادی  های  هزینه  بوشهر 
صعود  قدمی  یک  در  شاید  بدشانسی  کمی  و 
امسال  اینکه  اما  کرد  دور  برتر  لیگ  از  را  آنها 
چه بر سر شهرداری و ارگان های این شهر آمده 
تنها ترین دلخوشی  از  مشخص نیست که یکی 
های مردم فوتبال خیز بوشهر به مزایده گذاشته 
شود. بوشهرهای خون گرم حالا روزهای غریبی 

را در فوتبال می گذرانند.
استقلالملاثانیووضعیتنامشخص

استقلالی های شهر کوچک خوزستان حالا 
از بعد مالکیت به مشکلات عجیبی خورده اند . 
در حالی که ابراهیم اشکش و کادر او تیم را چند 
مالک جدید  ظاهرا  اما  اند  داده  تمرین  صباحی 
این تیم که حکم قضایی امتیاز این را دارا هست 
با عزیز فرسیات به توافق رسیده و تمرینات را با 
خبرهای  ملاثانی  از  کرده.  شروع  دیگر  جمعی 
خوبی به گوش نمی رسد، تیمی که سال پیش 
با نداری و در هفته های آخر لیگ یک ماندگار 
برد.  شد حالا در کشمکش مالکیتی به سر می 
وضعیت این روزها این تیم ما را به یاد سالهای 
اندازد  پیش یک تیم پرطرفدار لیگ برتری می 
که در یک زمان و یک زمین دو سرمربی نامدار 
در حال تمرین تیم بودند.اما نکته اینجاست که 
بسیار  سال  تفاسیر  این  تمام  با  صورت  هر  در 
کرد،  تصور  توان  می  باشگاه  این  برای  سختی 

بسیار طاقت فرسا تر از سال قبل.
خوشهطلاییساوهوسکوتمحض

خبرهایی از واگذاری این تیم به قم وجود 
این  برای  چیز  هیچ  هنوز  حال  هر  در  اما  دارد 
با  اخیر  آنها که چند سال  نیست.  تیم مشخص 
هزینه های نسبتا بالا به امید صعود در لیگ یک 
شرکت می کردند امسال در کل در هاله ای از 
ابهام فرو رفته اند هنوز نه کادر فنی نه شرایط 
از دست  نیست و ظاهرا  آنها مشخص  مدیریتی 
رفتن زمان هم خیلی برای آنها تفاوتی نمی کند.

ازپیشکسوتانمشهدیرخصتمیگیرم
سیدصالحی:شهرخودروبرایافتخار

میجنگد
بازیکن سابق تیم های استقلال، پرسپولیس، 
سپاهان و ... پست جدیدی راد در فوتبال تجربه 
می کند و به عنوان سرپرست شهر خودرو معرفی 
شده است.  سید مهدی سید صالحی در گفت و 
دارد  جا  ابتدا  در  کرد:  اعلام  ما  خبرنگار  با  گو 
رئیس  حمیداوی،  آقای  باشگاه  مالک  ازمحبت 
باشگاه  مدیرعامل  و  بامداد  آقای  مدیره  هیئت 
مدیره  دوستان هیئت  تمام  از  و  معمایی  آقای  
که بنده حقیر را قابل دانستند تا به عنوان مدیر 
تیم شهر خودرو فعالیت کنم تشکر کنم. افتخار 
در  که  مهاجری  آقای  کنار  در  که  دارم  را  این 
و  ایشان  کنار  در  نشد  قسمت  بازیگری  زمان 
بتوانم  امیدوارم  بگیرم.  قرار  باشم  شان  شاگرد 
و  باشم  مفید  تیم  برای  تا  بگذارم  را  توانم  تمام 
تلاش مان  تمام  مشهد  نماینده  سربلندی  برای 
بزرگ  پیشکسوتان  از  که  دارد  جا  می کنیم.  را 
مشهد رخصت بگیرم و به عنوان برادر کوچکتر 
از آنها می خواهم با دعای خیرشان کمک حال 
مردم  برای  خوبی  سال  بتوانیم  و  باشند  بنده 

مشهد داشته باشیم.
وی که کلاس مربیگری A آسیا را گذراند 
در خصوص اینکه چرا به این حیطه ورود نکرد 
باشگاه  مدیران  با  که  جلساتی  طی  داد:  ادامه 
شهرخودرو داشتم  از جهت اینکه بتوانم استارت 
آرامش  و  خوب  بسیار  را  محیط  بزنم  را  اولیه 
بخش دیدم. طبق صحبتی که با دوستان داشتم 
و  باشم  شهر خودرو  حال  کمک  گرفتم  تصمیم 
به عنوان یک خادم برای سربلندی مردم مشهد 
فوتبال  در  شهرخودرو  تیم  آبروی  و  عزت  و 

کشورمان حضور داشته باشم.
چندان  نه  سالهای  در  که  صالحی  سید 
روی  حالا  بود  تیمی  هم  عقیلی  هادی  با  دور 
در  است  شده  همکار  او  با  شهرخودرو  نیمکت 
این خصوص اضافه کرد: من و هادی عقیلی به 
مدت هشت سال برای سپاهان بازی کردیم که 
3,4 سال از آن را هم تیمی بودیم و زمان طلایی 
توانستیم  و  داشتیم  حضور  تیم  آن  در  سپاهان 
کنیم.  سپری  هم  کنار  در  را  خوبی  روزهای 
باشیم    هم  کنار  دوباره  که  اینگونه شده  قسمت 
تا بتوانیم در کنار آقای رضا مهاجری درس یاد 

بگیریم و درس پس بدهیم.
پیش بینی  مورد  در  خودرو  شهر  سرپرست 
گفت:  جدید  فصل  در  تیم  این  شرایط  از  اش 
برای  باشگاه  مدیره  هیئت  و  مالک  که  شرایطی 
سعی  و  است  خوب  بسیار  گرفتند  نظر  در  تیم 
کردند که تمام نواقص را برطرف کنند و آمدن 
که  است  این  دهنده  نشان  هم  مهاجری  آقای 
که  شود  بسته  خوبی  تیم  دارند  این  بر  سعی 
فوتبال مشهد دفاع کند. تلاش  آبروی  از  بتواند 
همه مجموعه این است که برای افتخار آفرینی 

شهر مشهد بجنگند.
سیدصالحی در پایان افزود: امیدوارم دعای 
انشالله  باشد که  ما  تیم  خیر مردم مشهد پشت 
داشته  موفقیت  از  پر  و  آرامش  با  سالی  بتوانیم 
باشیم و برای افتخار آفرینی مشهد تلاش کنیم.

برتریپیکانبرابرمسکرماندر
دیداریدوستانه

تدارکاتی  دیداری  در  پیکان  فوتبال  تیم 
مس کرمان را شکست داد.

دیداری  جریان  در  پیکان  فوتبال  تیم 
تدارکاتی عصر دیروز از ساعت 15:30 به مصاف 
مس کرمان رفت و توانست این تیم را دو بر یک 

شکست دهد.
محبی  مهدی  دیدار  این  در  پیکان  برای 
گلزنی  پنالتی  نقطه  روی  از  رنجبری  پیمان  و 
میلاد  نیز  را  رفسنجان  مس  گل  تک  و  کردند 

صارمی از روی نقطه پنالتی به ثمر رساند.
پیکان عصر امرزو در دیگر دیدار تدارکاتی 

خود به مصاف فولاد می رود.

پیروزیپرحاشیهفجرمقابلآلومینیوم
دردیدارتدارکاتی

تیم فجر سپاسی در دیداری تدارکاتی موفق 
شد تیم آلومینیوم اراک را با 2 گل شکست دهد.
دو تیم آلومینیوم اراک و فجر سپاسی در دیداری 
به  آزادی  ورزشگاه   2 شماره  زمین  در  تدارکاتی 
مصاف هم رفتند که این بازی در پایان با پیروزی 
این  رسید.گل های  پایان  به  فجر  تیم  بر صفر   2
ثمر  به  نبی زاده  علی  و  بابایی  آقا  رضا  را  بازی 
درگیری های  و  خورد  و  زد  بازی  رساندند.این 
زیادی داشت و داور در چند صحنه سعی داشت 
حاشیه ها و درگیری های این بازی را مدیریت کند.
در یکی از این صحنه های بازی، میلاد فخرالدینی 
با یکی از بازیکنان فجر درگیر شد و این درگیری 
متوقف شود. رسول  بازی چند دقیقه  باعث شد 
خطیبی در اواسط نیمه دوم این مسابقه با وجود 
حاشیه های بازی به کادر فنی فجر گفت: اگر قرار 
بهتر  باشد،  داشته  درگیری  این قدر  بازی  باشد 

است بازی نکنیم!

هواداربایدزمانبدهد

نامجومطلق: این جوانها آینده استقلال را خواهند ساخت

مجید نامجو مطلق که علاوه بر بازی در استقلال تجربه 
مربیگری و سرمربیگری در این تیم را نیز دارد امیدوار است 
دهد.  رخ  محبوبش  تیم  برای  مثبتی  اتفاقات  آینده  فصل  در 
وی در خصوص تغییرات در مدیریت باشگاه حرفهای تازه ای 

می زند.
آقا مجید که یکی از ستارگان مهم تاریخ باشگاه محسوب 
می شود حرفهایش را از مدیریت پیشین باشگاه آغاز می کند 
و می گوید: آن زمان که آقای مددی مدیرعامل بود یک مقدار 
با کادرفنی اختلاف داشتند. البته من نمی خواهم انتقادی به 
آقای مددی بکنم بحث من این است که وقتی دارید در یک 

محیطی کار می کنید اگر تنشی وجود داشته باشد قطعا این 
مسئله به تیم ضربه می زند و آن طور که باید و شاید کار جلو 
باید رابطه تمام ارکان یک  نمی رود. فوتبال ورزشی است که 
باشگاه در آن خوب باشد یعنی از مدیرعامل گرفته تا بازیکن 
با هم خوب باشند که کار جلو برود و در واقع مشکلی  همه 
وجود نداشته باشد ولی ما شاهد چنین شرایطی در دوره قبلی 
نبودیم. به اینکه منشا مشکلات کجا بوده کار ندارم فقط می 
خواهم بگویم اگر در یک مجموعه همدلی وجود نداشته باشد 

آنطور که باید کار جلو نمی رود.
وی در خصوص مشکلاتی که در استقلال وجود داشت 
ادامه داد: ما می دانستیم که اوضاع خوبی در استقلال حاکم 
نبود. با مصاحبه هایی که بازیکنان انجام می دادند و واکنش 
هایی که داشتند و همچنین عکس العمل های مدیریت باشگاه 
می شد به این پی برد که شرایط نرمال نیست ولی فکر می کنم 

با تغییر مدیریت در حال حاضر شرایط خیلی خوب است.
بازیکن اسبق استقلال در خصوص مدیریت مصطفی آجورلو 

گفت: آقای آجورلو در اولین اقدامش قرارداد سرمربی را تمدید 
کرد و این یعنی آرامش، یعنی اینکه مجموعه مدیریتی و کادرفنی 
خیلی به همدیگر نزدیک هستند. در مدیریت گذشته شاهد چنین 
مسائلی نبودیم که جلساتی برگزار شود و در واقع درخواست های 
طرفین بررسی نمی شد. آقای آجورلو و تیمش جلساتی راهبردی 
برگزار کردند و امیدوارم نتایج این جلسات در آینده برای استقلال 
کاملًا روشن باشد. متاسفانه به دلیل مشکلاتی که برای استقلال 

پیش آمد هواداران لطمه خوردند.
نامجو مطلق در خصوص حضور گابریل پین روی نیمکت 
استقلال نظرش را  اینگونه بیان کرد: قطعا مربی که روی  نیمکت 
تیم ملی ایتالیا نشسته صاحب دانش و توانمند است. من خیلی 
از این شرایط استقبال می کنم و امیدوارم آقای پین کمک زیادی 
به استقلال کند چون فرهاد مجیدی مربی جوانی است و نیاز به 
راهنمایی و کمک افراد با تجربه دارد. با توجه به سوابقی که آقای 
پین دارد مشخص است که قطعا از این تجربه برخوردار است و 

می تواند به آقای مجیدی کمک کند.

پیشکسوت آبی پوشان  در مورد جذب بازیکنان جوان و 
به آینده   با شکل و شمایل جدیدش می تواند  اینکه استقلال 
امیدوار باشد یا خیر گفت: متاسفانه یکی از مشکلات استقلال 
انتقالات  و  نقل  فصل  در  که  است  این  اخیر  سال  چند  در 
بازیکنان خیلی زیادی را از دست می دهد و این برای موفقیت 
یک باشگاه اصلًا شرایط خوبی نیست و استقلال آن ثبات لازم 
را نداشته. امسال هم تغییر و تحولات زیاد بوده در حالی که 
اگر ثبات وجود داشت کار کادرفنی راحت تر می شد و می 
توانستند هماهنگ تر عمل کنند. تغییرات نیاز به هماهنگی 

دارد و همه اینها زمان بر است.
وی در همین باره اضافه کرد: دیدار با الهلال اولین بازی 
خریدهای جدید استقلال بود و من آقای حسین زاده را یک 
بازیکن فوق العاده دیدم و طبق آن بازی می توانم بگویم که 
مجموع  در  اند.  نشده  هماهنگ  تیم  با  هنوز  جدید  بازیکنان 
بازیکنان جوانی که جذب شده اند می توانند آینده باشگاه را 
بسازند و باید به آن ها فرصت بدهیم و شاید این مسئله به 2,3 

سال هم طول بکشد تا بازیکن در یک تیم جا بیفتد. عقیده 
شخصی من این است که هواداران تیم هایی همانند استقلال 
تیمشان  از  قهرمانی  انتظار  و  هستند  آنی  موفقیت  دنبال  به 
گویم  می  من  دلیل  همین  به  نیستند.  صبور  خیلی  و  دارند 
اگر بازیکنان باتجربه و با اسم و رسم بیشتر به تیم اضافه می 
شدند شرایط به گونه ای پیش می رفت که هوادار می خواهد. 
در  که  دارند  زمان  به  نیاز  جوان  بازیکنان  گویم  می  هم  باز 
تیم شان به ستاره تبدیل بشوند و در واقع مشکلات استقلال 
را حل کنند و آنطور که من دیدم ما خیلی بازیکن اسمی و 
باتجربه نگرفتیم و بازیکنان جوان به مجموعه استقلال اضافه 
شدند و باید فرصت را به این جوان ها بدهی. ممکن است خیلی 
از بازیکنان در سال اول حضورشان نتوانند چهره بشوند ولی 
هواداران  اگر  بسازند.  را  استقلال  باشگاه  آینده  دارد  احتمال 
این فرصت را به بازیکنان بدهند به نظر من گزینه های خوبی 
هستند و در غیر این صورت این بازیکنان نمی توانند در سال 

اول حضور شان فوق ستاره بشوند.
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